
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1,62-035 Kórnik

Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 6 lutego 2023 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim 7 
członków Rady Seniorów - posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek - przewodniczący
2. Krystyna Antkowiak
3. Barbara Fluder
4. Aleksandra Grzelak
5. Stanisław Kasprzyk
6. Antoni Odzimek
7. Tadeusz Warkocki

Nieobecni: Irena Kaczmarek, Anna Wojtaszek.

W posiedzeniu uczestniczyli także:

Joanna Grzegorowska - koordynator ds. Rady Seniorów

Beata Urbaniak - prezes Kórnickiego Przedsiębiorstwa Autobusowego
„KOMBUS"

Iwona Pawłowicz - Napieralska - sekretarz Miasta i Gminy Kórnik

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie listy obecności
2. Powitanie gości
3. Spotkanie z panią prezes „ KOMBUS"
4. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 9 

stycznia br.
5. Dyżury senioralne - sprawozdanie (A. Grzelak, M. Kaczmarek, B. Fluder).
6. Sprawy bieżące
7. Wolne głosy
8. Zakończenie posiedzenia



1. Przewodniczący Marek Kaczmarek dokonał otwarcia posiedzenia 
i sprawdzenia listy obecności stwierdzając, że na 9 radnych obecnych jest 7, 
w związku z tym rada może podejmować uchwały.

2. Marek Kaczmarek powitał przybyłych gości.
3. Głos zabrała pani prezes „KOMBUSU" Beata Urbaniak, która wypowiedziała 

się w sprawie biletomatów, zapytana, czy jest szansa, żeby biletomaty 
pojawiły się oprócz Kórnika także w Bninie, w Kórniku przy ulicy Reja, czy na 
pętli w Robakowie. Pani prezes wyjaśniła, że kwestia biletomatów nie leży 
po stronie spółki „KOMBUS", lecz po stronie miasta, powiedziała też, że 
biletomat na pewno pojawi się w Bninie. Równocześnie przypomniała, że 
komunikacja na terenie gminy jest bezpłatna, natomiast w autobusach 
wyjeżdżających poza teren gminy obowiązuje PĘKA, przy czym seniorzy 
mogą korzystać ze zniżkowego biletu całorocznego w strefie A, a osoby 
powyżej 70 lat jeżdżą bezpłatnie.
Uzupełniając wypowiedź przedmówczyni, pani sekretarz dodała, że w Bninie 
przy ulicy Śremskiej zostanie postawiony bankomat, poza tym w niektórych 
autobusach można już opłacać przejazd przy pomocy karty płatniczej.
Radny A. Odzimek zapytał o ulgi dla seniorów i możliwość wynajmowania 
autokarów na wyjazdy dla stowarzyszeń działających na terenie gminy. Pani 
prezes wyjaśniła, że zgodnie z zarządzeniem Unii Europejskiej firma nie 
może świadczyć usług turystycznych, a gdyby ktoś chciał skorzystać z usług 
przewoźnika to musiałby ponieść koszty takie, jakie obowiązują w 
komunikacji miejskiej.
Radny T. Warkocki zapytał o możliwość obniżenia tabliczek z rozkładami 
jazdy na przystankach, co mogłoby ułatwić korzystanie z nich szczególnie 
osobom starszym. Pani prezes obiecała sprawą się zająć.

4. Został odczytany i jednogłośnie zatwierdzony protokół z dnia 9 stycznia.
5. Podczas dyżurów senioralnych radne A. Grzelak i B. Fluder nie zanotowały 

interwencji. Radny S. Kasprzyk został poproszony o interwencję, ponieważ 
bardzo trudno dodzwonić się do przychodni. Radny M. Kaczmarek 
przypomniał, że każdy kto przychodzi do kawiarenki w DIM powinien czuć 
się tam dobrze, bowiem miejsce jest przeznaczone dla wszystkich, a my 
jesteśmy po to, żeby propagować różne formy zajęć i zachęcać wszystkich 
do korzystania z nich. Radna K. Antkowiak wyjaśniła dlaczego doszło do 
omawianego incydentu.
Pani sekretarz dodała, że w DIM oprócz kawiarenek odbywają się też 
spotkania tematyczne i różne zajęcia dla wszystkich zainteresowanych. 
Dodała też, że od września w DIM zostanie umieszczona jedna klasa liceum



6.6.

7.7.

z uwagi na duży nabór do szkoły. Zajęcia będą się odbywać od 7,00 do 
13,00.
Do rady wpłynęło pismo T. Warkockiego dotyczące bezpieczeństwa na 
kładce dla pieszych przy promenadzie od strony miasta. Zimą jest tam 
ślisko, a uskok powoduje zagrożenie dla osób starszych i dzieci na 
rowerkach i hulajnogach. Temat zostanie podjęty na następnym 
posiedzeniu.
Radna B. Fluder zasygnalizowała temat dotyczący bezpieczeństwa pieszych 
w rejonie przystanku usytuowanego w Robakowie przy ulicy Nowina na 
wysokości ulicy Przyjaznej. W tym rejonie znajdują się dwa duże osiedla i 
ciąg handlowy. Z przystanku korzystają dzieci dojeżdżające do szkół. Duże 
zagrożenie powoduje brak oznakowanego przejścia dla pieszych.
Pani Iwona Pawłowicz - Napieralska wypowiedziała się na temat Gminnej 
Karty Seniora, uznała że zakładanie takiej karty , podczas gdy mieszkańcy 
posiadają ogólnopolską kartę jest bezzasadne, należy tylko zadbać o pewne 
ulgi w gminie. Z powodu pandemii kampania została zawieszona, teraz 
będzie prowadzona na nowo. Tadeusz Warkocki zauważył, że nie działa 
aplikacja, gdzie można sprawdzić ofertę Karty Seniora i jak rozwiązać 
problem korzystania turystów z innych miejscowości z udogodnień dla 
seniorów w naszej gminie umieszczonych na karcie.
Podsumowano udział seniorów w WOŚP, w sztabie finansowym pracowało 
9 seniorów i 121 wolontariuszy, zebrano około 163 tysiące złotych. 
Wycieczki wystawione przez M. Kaczmarka przyniosły dochód 950 złotych 
na rzecz WOŚP.
Ustalone zostały dyżury radnych:
9 lutego - Marek Kaczmarek
16 lutego - Marek Kaczmarek
23 lutego - Tadeusz Warkocki
2 marca - Anna Wojtaszek
9 marca - Antoni Odzimek
16 marca - Tadeusz Warkocki
23 marca - Krystyna Antkowiak
30 marca - Marek Kaczmarek
Termin kolejnego roboczego posiedzenia Rady Seniorów został ustalony na 
6 marca, o godzinie 10,00 w Sali posiedzeń ratusza w Bninie. 
Przewodniczący Rady Seniorów zakończył posiedzenie.

Protokołowała Barbara Fluder




